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Załączttik tlt 6

SoŁECTwo BRoNÓw

PRoToKÓŁ

KOMISJI UCHWAŁ I wNIosKÓw

Z ZEBRANIA WIEJSKIEGO

1. Komisja Uchrvał i wniosków. powołana w głosowaniu jawnym podczas Zebranla
Wiejskiego w Blonowie $' dniu 31'05'2015 obradowała w skłaclzie:

a) Soszka Józef przewodniczący,

b) Borowski Andrzej członek'

c) Krętosz Andrzej członek'

2' Komisja zaprotokołorłała następujące uchwałyl

a) przyjęcie sprawozdania z działalności SołĘsa i Rady Sołecke'j u mijającej

kadencji 2011-2015 - sprawozdanie zostało prŻyjęte .jędnogłośnię.

b) uybór Sołtysa Mariana Dęriich na kadencję 205-2019 z w1rrikiern 48 głosów na

,19 głosujących,

c) lvybór członkórv Rady Sołeckiej:

" Krawczykiewicz Michał 44 głosy'

"' Przemyk Maręk 44 głosy,

"/ Btzuska Jakub '13 głosy'

'/ 'l'omaszczyk Tomasz '12 głosy'

r' Dzida Antoni 4l-głosy
/ Gios Józef 41 głosy'

r' Krętosz Andrzej 41 głosy'

/ Stanisz Zbigniew - 38 głosy,

'/ Borowski Andrzej'35 głosy,

r' Gaszczyk Daniel 35 głosy'

'/ Soszka Józef- 35 głosy,

d) przesunięcie środkólł' pienięznych z projektowania remontu uljcy Szafirowei w

krł'ocie.3.000 zł i ulicy Bronoł'skiej l'lru.ocie 5.000 zl na dofinansowanie

remontu nakładki asfaltowe.j n a ulicy olclrowej'
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c)

b)

c)

d)

Konris.ja zaprotokołowała następujące vnioski:

M. Dcrlich _ wniosek \'s przyśpieszenia rł'prz1'szlości o dwa tygodnię \Ąykaszenia tla$'
wzdłuż dróg,

P' Mokwa lvniosek ws poprały bezpieczeństrł'a na ulicy Kolororł'ej,

B' Kopeó lvniosek ws po\lołania etatu dlóżnika'

Z. Stanisz rłniosek rvs wydłuŻenia ręmont ulic Bronowskiej i Czyża nie tylko o odcirrek
do posesji L' Soszka, jak łnioskorłał B. Kopeć ale bezwzględnie az do u1' Strumieńskiej
\ł, Landęku oraz zasugelował że należy pono$'nie Iozpalźyć budou'ę londa na
skzyżou,aniu ulic Cz"vża i Międzyrzeckiej argumentując to, Że kolejny tak duŻy rcmont
tej drogi odbędzie się ll]oŹc Za 3o-ci lat'

P' Krętosz - rvniosek ws poprawy plzcpustowości lowu $'Zdłuż u]ic Pod Polcn i

Wozniackiej, który wylewa juŹ pŻy kilkugodzintych nieintensywnych opadach.

D. Gaszczyk $'r'liosek ws uykonania monitoringu placu zaba$',

K' oleksiuk i H' Iskrzycki rvniosek rł,s podjęcie działań mających na celu odnorł'ienie ulic
Miodorr''ei i Pszczelarskiej, aktualny stan tych ulic zagraża bezpicczeństwll uczestnikom
ruchu.

Z' Stanisz \\ł1iosek o ponowne przeanalizowanie możliu'ości przejęcia od starost\ł'a
Po\Ą'iatowego przez 'lJrząd Gminy w Czechowicach-DziedŻicach ulic po\\'iatouTch
mając-v' ch charakter ulic gmirrnych n' in' ulic Miodowej i Pszczelarskiej.
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Soszka Józef

Borowski Andrzej

l(rętosz Andrzej
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